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論文摘要
本文提供作者2021年第十七屆全國電子設計創意競賽暨學術研討會的學術論文格式。撰寫論文注意事項：僅以摘要投稿，請於截止期限內將論文word電子檔上傳至會議網站。頁面尺寸為A4，邊界上、下、左、右各為2公分。文字編排參考設定如下：摘要需有中英文描述；中文字型使用標楷體，英文字型使用Time New Roman；題目字體大小為16 pt，摘要內容字體大小為12 pt；摘要文字為單行間距。中文摘要內容至少200字，關鍵詞最多可5個字詞。

關鍵詞: 半導體材料、無線通訊、生理訊號感測、醫學影像，數位系統設計
Abstract
This document gives formatting instructions for authors preparing papers for publication in the 17th National Electronic Design Innovation Competition and Academic Symposium, 2021. Only abstract is submitted. Please upload the electronic file of the paper in MS Word to the conference website within the deadline. The paper must use a page size corresponding to A4. The margins must be set as top, bottom, left, and right of 2 cm. The abstract must have a description in both Chinese and English. In this paper, Chinese fonts use standard Kai and English fonts use Time New Roman. Title must be in 16 pt Regular font, and abstract must be in 12 pt Regular font. Text is single-spaced. The Chines abstract content is at least 200 words, the keywords can be up to 5 words.
Keywords: Semiconductor materials, wireless communication, physiological signal sensing, medical imaging, digital system design
